

TOURISM & HOSPITALITY NEWS & EVENTS UPDATES

FOOD & BEVERAGE 餐飲業

Double Digit Growth in Vegan Orders Globally with over 100% in Hong Kong & U.K.

Food items collected at Feeding Hong Kong's Foodbank Food delivery platform Deliveroo has reported since November last year, there is a 100 percent increase in the number of vegan food orders on its platform in Hong Kong and 115 percent in the UK. More details...

全球素食訂單現雙位數增長 香港和英國超過100%

外賣平台Deliveroo報告指出,自去年11月以來,其平台上的素食訂單數量在香港和英國分別錄得100%和115%的增長。詳情...



The awards are to highlight Hong Kong's top chefs, restaurants and food service businesses that have made a positive impact in the industry and the planet, while they serve food that are delicious, ethical and sustainable.

More details...

Food Made Good HK大獎聚焦可持續發展

獎項旨在表揚香港頂尖的廚師、餐館和餐飲服務經營者,他們以符合道德和可持續的方式經營,提供美味的食物之餘, 更為行業和地球帶來積極正面的影響。<mark>詳情...</mark>

Specialty Shops Become a New Catering Industry Trend

POS platform iCHEF's 400 restaurants real time data revealed that many catering companies are expanding their business during this challenging time. 80 percent of which are opening branches while the others are new setup. Nearly half are small and medium coffee shops and Japanese restaurants, and some of them are located in residential areas such as Yuen Long and Sham Shui Po. (Source: Hong Kong Economic Times, 3 Dec 2020)

特色小店成餐飮業新態勢

銷售點終端系統(POS)供應商iCHEF平台上約400家餐廳的實時業務數據顯示,為數不少的餐飲業者在逆市擴充業務,對比創業及開分店的比例,當中以開分店佔高達80%,近半為中小型咖啡店及日式餐廳,普遍位於住宅區,如元朗及深水埗。(資料來源:經濟日報 2020年12月3日)



Brinc Food Technology Accelerator Programme Open for Application

Brinc is calling food technology startups to join its leading Hong Kong programme that covers Greater Bay Area, spanning also Shenzhen and Guangzhou, to solve the inefficiencies in the food supply chain by developing new alternatives and better processes. Application deadline: 15 Feb 2021. More details...

Brinc食品技術加速器計劃接受申請

Brinc鼓勵食品科技初創企業加入其覆蓋大灣區(還包括深圳和廣州)的加速器計劃,透過開發新的替代品和更好的工序來解決食品供應鏈的低效情況。截止申請日期:2021年2月15日。詳情...

■ TRAVEL & TOURISM 旅遊業



Most Hong Konger's Hit Their "Tripping Point" Less Than 14 days after Travel Lockdown

Online travel agent Expedia's latest survey revealed that vacation-loving Hong Kong people hit their "Tripping Point" within the first fortnight of COVID restrictions back in March that closed borders and dashed travel plans. 55 percent admitted that their next vacation would be an Asian destination. More details...

大部份香港人封關後14日觸發「度假臨界點」

智遊網的最新調查發現,一向渴望放假的香港人在三月實施 社交及旅遊限制後14日已經觸發「度假臨界點」(Tripping Point)。過半受訪者(55%)表示會選擇亞洲城市為下個旅遊目 的地。<mark>詳情…</mark>

HOTELS 酒店業

Hotel and Guesthouse Accommodation (Amendment) Ordinance 2020 Commences on 1 Dec

The Amendment Ordinance seeks to improve the existing licensing regime, facilitate enforcement actions and enhance deterrence against unlicensed hotels and guesthouses. More details...

《2020年旅館業(修訂)條例》12月1日起生效

修訂條例的目的是改善現行發牌制度、便利執法行動及加強 阻嚇力以打擊無牌酒店及賓館。**詳情**...



■ CONVENTIONS & EXHIBITIONS 會議及展覽業



Convention and Exhibition Industry Subsidy Scheme to Fully Launch and Extend to End of Next Year

The scheme related to the Hong Kong Trade Development Council (HKTDC) will be extended to 31 December 2021. It will subsidise exhibitors of exhibitions organised by HKTDC 50 percent of their participation fees. Participants of HKTDC's major conventions can also receive a subsidy equivalent to 50 percent of their participation fees. Eligible exhibitors and participants do not need to submit applications and HKTDC will directly deduct the subsidy from the amount receivable. More details...

政府全面啟動會議展覽業資助計劃並延長至明年底

計劃下有關香港貿易發展局(貿發局)的部分將延長至2021年 12月31日。計劃將資助所有參與貿發局舉辦的展覽的參展 商百分之五十的參加費用。貿發局主要會議的參加者亦可獲 資助百分之五十的參加費用。受惠的參展商及主要會議參加 者無須另行提交申請,貿發局會從應收款項中直接扣除有關 資助。詳情...

2020 Policy Address: Supports to SMEs and New Impetus to the Convention and Exhibition Industry

The government will expand the scope of subsidy under the Small and Medium Enterprises Export Marketing Fund for two years. The government will also take forward the redevelopment of the three government towers in Wan Chai North and the Kong Wan Fire Station into convention and exhibition facilities, hotels and offices, and press ahead with the development of phase two of AsiaWorld-Expo. More details...

2020年施政報告: 支援中小企及為會議展覽業注 入新動力

政府計劃擴大「中小企業市場推廣基金」的資助範圍,為期兩年,以支援中小企。政府並落實把灣仔北三座政府大樓和港灣消防局用地重建為會展設施、酒店和甲級寫字樓的計劃,機管局亦會投資興建亞博館第二期。詳情...

VARCIS Partners with GSIC to Bring Leading Sports Tech Pre-accelerator to Hong Kong and Greater Bay Area

Varcis Group Ltd has entered into a formal strategic partnership with the Global Sports Innovation Centre (GSIC) powered by Microsoft to deliver the highly successful sports tech pre-accelerator as an international access programme in Hong Kong and the Greater Bay Area. Cohort 1 of the pre-accelerator program is expected to open in early 2021. More details...

億道集團和全球體育創新中心將首個體育科技預 加速計劃帶到香港和大灣區

億道集團與由微軟支持的「全球體育創新中心」正式成為戰略合作夥伴,將亞洲首個體育科技預加速計劃帶來香港和大灣區。預加速計劃的第一批申請預計將於2021年初開始。 詳情...

GENERAL 一般消息

Government Increases Annual Quota of Quality Migrant Admission Scheme

The Summit gathers senior government officials and the annual quota has been increased from 1,000 to 2,000. More details...

政府增加「優秀人才入境計劃」配額

計劃的配額由每年1,000名增加至2,000名。詳情...



11 SKIES – a Brand New Landmark in Hong Kong

Located at the Hong Kong International Airport development SKYCITY, 11 SKIES will be Hong Kong's largest hub for retail, dining and entertainment, and the first to combine wealth management and wellness services to redefine the traveller and consumer experience in the Greater Bay Area. More details...

香港國際機場航天城「11 SKIES |

位於香港國際機場航天城項目「11 SKIES」將全面結合零 售、餐飲、娛樂,以至醫養和財富管理等產業於一個完善的 生態圈,為香港、大灣區其他城市及全球人士,帶來獨一無 二的創新體驗。詳情...

CONTACT US 聯繫我們

Should you need any advice on setting up in Hong Kong, please get in touch. Our services are free, confidential and tailored to your needs.

Sindy Wong 黃思敏

Head of Tourism and Hospitality T: +852 3107 1067 swong@investhk.gov.hk

Lily Wang 王麗

Greater China and Australasia (所有來自大中華地區的業務) T: +852 3107 1037

lwang@investhk.gov.hk

Jenny Hui 許嘉珮

Asia (other than Greater China) and France T: +852 3107 1047 jhui@investhk.gov.hk

Betty Leung 梁婉霞

Americas and Africa T: +852 3107 1028

bleung@investhk.gov.hk

Rebecca Chan 陳鳳霞

Europe (except France) T: +852 3107 1093

rebeccachan@investhk.gov.hk

Find Us on Social Media 關注我們









